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آخرین وضعیت انتخاب سرمربی تیم ملی 
فوتبال

گزینه اصلی در مرحله نهایی

فدراسیون فوتبال درشرایطی گزینه های داخلی 
و خارجی را برای نشستن روی نیمکت تیم ملی 
شانس  رسد  می  نظر  به  که  کند  می  بررسی 
مربیان خارجی برای جانشینی کارلوس کی روش 

بیشتر از داخلی هاست.
پس  ایران  فوتبال  ملی  تیم  مهر،  گزارش  به 
دنبال  به  قطر  جهانی  جام  رقابتهای  پایان  از 
انتخاب سرمربی بود اما هنوز با وجود تلاش های 
برای  جانشینی  نتوانسته  فوتبال  فدراسیون 

کارلوس کی روش انتخاب کند.
فوتبال در مورد آخرین  سخنگوی فدراسیون 
تعیین  برای  فدراسیون  این  پیگیری  وضعیت 
پایان  از  بعد  گفت:  ملی  تیم  نیمکت  تکلیف 
رقابتهای جام جهانی مشخص کردن سرمربی 
تیم ملی به یکی از اولویت های فدراسیون تبدیل 
شد و به همین جهت مذاکراتی را با گزینه های 

مختلف انجام دادیم.
ادامه  این مذاکرات هنوز هم  داد:  ادامه  وی 
تا  نتیجه خواهد رسید  به  بزودی  دارد و قطعاً 
تیم ملی در دیدارهای فیفادی فروردین ماه با 

سرمربی جدید به مصاف حریفانش برود.
ملی  تیم  مورد حریفان  در  علوی  امیرمهدی 
برای دیدارهای فیفادی گفت: همانطور که قبل 
از این اعلام کرده بودیم تیم ملی فروردین ماه 
با عراق بازی خواهد کرد و در سفر اخیر وزیر 
این  ملی  تیم  با  دیدار  ایران  به  روسیه  ورزش 
کشور هم قطعی شد و همان فروردین با روسیه 

هم در تهران بازی خواهیم کرد.
وی در مورد اینکه گزینه نهایی فدراسیون برای 
تیم ملی داخلی خواهد بود یا خارجی گفت: ما 
در گذشته هم با مربیان ایرانی به افتخارات خوبی 
همین  به  خارجی.  مربیان  با  هم  و  رسیده ایم 
خاطر با هر دو گزینه مذاکرات را پیش خواهیم 

برد و بزودی سرمربی را انتخاب خواهیم کرد.
علوی در مورد قلعه نویی که از او به عنوان 
اجازه  گفت:  می شود  برده  نام  داخلی  گزینه 
احترامی  کنیم و ضمن  عبور  اسامی  از  بدهید 
که برای همه قائل هستیم نامی از کسی نبریم. 
اما تلاش فدراسیون فوتبال این است که بزودی 
سرمربی را انتخاب کند تا در دیدارهای پیش رو 

روی نیمکت بنشیند.
سخنگوی فدراسیون فوتبال در مورد مذاکره با 
گزینه هایی مثل هروه رنارد، مورایس و … نیز 
گفت: همانطور که می دانید رنارد تحت قرارداد 
عربستان است و از نظر حرفه ای درست نیست 
وارد  او  با  دارد  قرارداد  کشوری  با  مربی  وقتی 

مذاکره شویم.
وی در پاسخ به این پرسش که اگر قرارداد این 
مربی با عربستان لغو شود آیا گزینه فدراسیون 
خواهد بود گفت: قطعاً جزو یکی از گزینه های 
قبل  رنارد  البته  بود.  فوتبال خواهد  فدراسیون 
از انتخاب ویلموتس هم جزو گزینه های اصلی 
فدراسیون بود و مذاکرات هم به خوبی پیش رفته 

بود اما در نهایت این اتفاق رخ نداد.

واکنش ژاوی به ماجرای پرداخت 
رشوه بارسلونا

رشوه  پرداخت  ماجرای  به  بارسلونا  سرمربی 
کاتالان ها به رییس کمیته داوران واکنش نشان 

داد.
به گزارش ایلنا، ژاوی هرناندز به بحث پرداخت 
کمیته  رئیس  نایب  به  بارسلونا  توسط  رشوه 
داوران فوتبال اسپانیا به مبلغ 1/4 میلیون یورو 
بین سال های 2016 تا 2018 واکنش نشان داد. او 
در کنفرانس مطبوعاتی پیش از بازی بارسلونا و 
منچستریونایتد در مورد این خبر گفت: »سعی 
می کنم روی فوتبال تمرکز کنم اما در این باشگاه 
چنین بحث ها و مسائلی وجود دارند. باشگاه یک 
بیانیه منتشر کرد و من هم در راستای باشگاه 
صحبت می کنم، فقط همین. این مسأله مربوط 
به سال هایی است که من در باشگاه نبوده ام اما 
طبیعتاً از باشگاه دفاع می کنم. همیشه داوران 
بازی ها را آنالیز می کنیم و مثلاً این نکته را بررسی 
می کنیم که با بازیکنان در ارتباط هستند یا نه. اما 
این مسأله چیز جدیدی نیست. این کاری است 

که همیشه در باشگاه انجام شده است.«

سرمربی زنیت:
سپاهان و پرسپولیس را می توان با 

تیم های اروپایی مقایسه کرد

گفت:  روسیه  زنیت  فوتبال  تیم  سرمربی 
بازیکنان ما در نیمه اول به بازی عادت نکرده 
بودند اما در نیمه دوم خودشان را بهتر نشان 

دادند.
به گزارش ایلنا، سرژی سماک بعد از شکست 
بر صفر مقابل سپاهان در نشست خبری   2
گفت: تشکر می کنم از تمامی دست اندرکاران 
به  و  دیدار  این  برگزاری  بابت  باشگاه سپاهان 
هواداران سپاهان هم تبریک می گویم. بازیکنان 
ما در نیمه اول به بازی عادت نکرده بودند اما در 
نیمه دوم خودشان را بهتر نشان دادند و جو فوق 
العاده ای بخاطر حضور تماشاگران در ورزشگاه 

ایجاد شده بود.
وی درمورد اینکه اگر سپاهان در لیگ روسیه 
برای  گفت:  باشد،  صدرنشین  می تواند  باشد 
تیم  اما  است  مقدار سخت  یک  داشتن  صدر 
داشته  که می تواند جایگاه خوبی  است  خوبی 

باشد. 
بخواهید  اگر  اینکه  مورد  در  زنیت  سرمربی 
بازیکنی از تیم سپاهان انتخاب کنید کدام بازیکن 
وضعیت  خیلی  داشت:  اظهار  بود،  خواهد 
بازیکنان  آنجاییکه  از  اما  نمی دانم  را  بازیکنان 
سپاهان اکثرشان عضو تیم ملی هستند بازی با 
کیفیتی ارایه کردند و می توانستیم تعداد زیادی 

از آنها را انتخاب کنیم.
سرمربی زنیت در مورد جو ورزشگاه و همچنین 
ناهماهنگی بازیکنان این تیم، گفت: جو عالی در 
ورزشگاه بود اما اینکه هماهنگی بین بازیکنانم 
نبود موافقم اما نتوانستند سریع و رو به جلو 

حرکت کنند.
از  یکی  سپاهان  باشگاه  اینکه  مورد  در  وی 
عنوان  است،  ایران  باشگاه های کشور  برترین 
و  سپاهان  مثل  باشگاه هایی  دارم  اعتقاد  کرد: 
پرسپولیس را با تیم های دیگر اروپایی مقایسه 

کرد. متشکرم و موفق باشید

برای دیدار برابر نساجی
سه بازیکن استقلال در خطر 

محرومیت

درصورت  استقلال  فوتبال  تیم  بازیکن  سه 
دریافت کارت زرد برابر نساجی، از دیدار بعدی 

برابر گل گهر سیرجان محروم خواهند شد.
به گزارش مهر، تیم فوتبال استقلال که یکی 
از مدعیان قهرمانی در فصل بیست و دوم لیگ 
برتر است، در هفته بیست و یکم لیگ برتر در 
قائم شهر به مصاف نساجی این شهر خواهد 

رفت.
رافائل سیلوا، مهدی قائدی و مهدی مهدی پور 
سه بازیکن تاثیرگذار آبی پوشان در دیدارهای 
اخیر هستند که تاکنون سه کارت زرد دریافت 
کرده اند و در صورت دریافت کارت زرد در دیدار 
برابر نساجی از بازی بعدی آبی پوشان در هفته 
بود،  خواهد  گهر  گل  برابر  که  دوم  و  بیست 

محروم خواهند شد.
بیستم  هفته  پایان  در  استقلال  فوتبال  تیم 
لیگ برتر با ۳۹ امتیاز در کنار پرسپولیس و با 
فاصله سه امتیاز نسبت به سپاهان صدرنشین، 

از مدعیان اصلی قهرمانی هستند.

تیم های  پنجشنبه  روز  خبرآنلاین،  گزارش  به 
روسیه  پترزبورگ  زنیت سنت  و  اصفهان  سپاهان 
بازی  و در یک  در ورزشگاه نقش جهان اصفهان 
دوستانه به مصاف هم رفتند. که این دیدار با نتیجه 
2 بر صفر به سود نماینده کشورمان به پایان رسید.

این دو باشگاه ابتدای امسال باهم یک تفاهم نامه 
هم  دوستانه  بازی  این  که  کردند  امضا  همکاری 
بخشی از آن محسوب می شوند. براساس این تفاهم 
قرار است دو باشگاه ایرانی و روسی در زمینه های 
مختلفی چون استعدادیابی، آموزش علمی و فنی و 
توسعه تیم های جوانان و نوجوانان باهم همکاری و 
تبادل تجربیات کنند. البته سابقه نشان داده که در 
فوتبال ایران این مدل همکاری ها با تیم های خارجی 
چندان دوام چندانی ندارد ولی سپاهانی ها با برگزاری 
این مسابقه دوستانه قصد دارند خلاف این موضوع 
را نشان دهند. نکته مهم در خصوص این مسابقه 
برگزاری اش با صد درصد ظرفیت تماشاگران است 

که پس از مدت ها در فوتبال رخ می دهد.
زنیت یکی از تیم های قدرتمند فوتبال روسیه است 
که 8 بار قهرمان لیگ برتر این کشور شده و طی چهار 
سال اخیر هم عنوان قهرمانی را به دست آورده است. 
این تیم سابقه قهرمانی در لیگ اروپا و سوپرکاپ اروپا 
را هم در کارنامه خود دارد. آن ها در این فصل هم 
صدرنشین مسابقات هستند و شانس اول قهرمانی 
محسوب می شوند. سردار آزمون، مهاجم ملی پوش 

ایرانی هم سابقه حضور در جمع زنیت را دارد.
بازی دوستانه ای که باعث جنگ جهانی شد!

هم  حاشیه  بدون  دوستانه  بازی  این  برگزاری 
نبوده است. با توجه به اینکه تیم سپاهان در کوران 
قرار  دارد،  قرار  جام حذفی  و  برتر  لیگ  مسابقات 
گرفتن یک بازی دوستانه در برنامه این تیم باعث شده 
تقابل آن ها با پرسپولیس در جام حذفی به تعویق 
بیفتد که این امر عصبانیت و اعتراض پرسپولیسی ها 
را به دنبال داشته و اعضای دو باشگاه طی هفته های 
اخیر علیه هم صحبت هایی را هم مطرح کرده اند. 
پرسپولیسی ها معتقدند تیم سپاهان نباید در جریان 
می کرد.  برنامه ریزی  دوستانه  بازی  یک  مسابقات 
برگزاری این دیدار در روز ۳ اسفند باعث می شود که 
پرسپولیسی ها ۹ روز مسابقه نداشته باشند و برای 
دیدار حساس با سپاهان در جام حذفی تا حدی از 

شرایط بازی دور خواهند بود.
در طرف مقابل سپاهانی ها هم می گویند که در 
زمان تعیین تاریخ این مسابقه نمی دانستند که قرار 
است در جام حذفی با پرسپولیس بازی کنند و پیش 
از قرعه کشی چنین تصمیمی گرفته اند. این مسابقه 
البته قرار بود روز ششم آذر و در زمان تعطیلی لیگ 

برتر انجام شود که به تعویق افتاد و امروز برگزار 
خواهد شد.

با توجه به سابقه درگیری های قبلی بین دو باشگاه 
سپاهان و پرسپولیس هیچ بعید نیست که بحث در 
خصوص تاریخ برگزاری این مسابقه تا روز ۳ اسفند 
که دو تیم به مصاف هم می روند هم ادامه داشته 

باشد.
تیم ملی هم با روسیه بازی خواهد کرد

دیدار دوستانه سپاهان – زنیت پایان همکاری های 
فوتبال ایران و روسیه نخواهد بود. با اعلام مهدی 
تاج تیم ملی ایران در فیفادی آینده روز دوم یا سوم 

فروردین به مصاف تیم ملی روسیه خواهد رفت.
این درحالی است که پیش از جام جهانی 2022 
هم قرار بود ایران با روسیه بازی کند اما مسابقه دو 
تیم به دلیل مخالفت کارلوس کی روش لغو شد و 
حالا قرار است دو تیم عید امسال در آزادی باهم 

دیدار کنند.
تاج در شرایطی تصمیم به برگزاری این مسابقه 
گرفته که هنوز سرمربی تیم ملی مشخص نشده 
و نیمکت ایران در بلاتکلیفی به سر می برد. علاوه 
بر روسیه بحث بازی دوستانه با تیم ملی عراق هم 

مطرح شده و احتمال برگزاری آن وجود دارد.
همکاری با روس ها پس از تحریم جهانی

شرایطی  در  سپاهان  باشگاه  و  ایران  ملی  تیم 
دوستانه  مسابقه  دو  این  برگزاری  به  تصمیم 
گرفته اند که فوتبال روسیه از زمان آغاز جنگ این 
کشور با اوکراین به طور کامل تحریم شده است. 
تیم ملی روسیه سال قبل از حضور در مسابقات 
آن ها  و دوری  مقدماتی جام جهانی محروم شد 
از میادین بین المللی هم چنان ادامه دارد. تیم های 
مسابقات  در  شرکت  اجازه  هم  روسیه  باشگاهی 
اروپایی را ندارند و به کاملا کنار گذاشته شده اند. 

نداند.
تیم ملی روسیه از زمان جنگ تنها سه مسابقه 
دوستانه با قرقیزستان، تاجیکستان و ازبکستان انجام 
داده و حتی پس از اتفاقات اخیر بحث در خصوص 
پیوستن ورزش این کشور به آسیا هم وجود دارد. 
این است که  ایران  سوال نگران کننده برای فوتبال 
آیا همکاری با روس ها پس از اقدامات اخیر یوفا و 
فیفا ممکن است باعث دردسر شود؟ ایت اقدام به 
نوعی شکستن تحریم های ورزشی علیه روسیه است 
و نگرانی هایی درباره ایجاد چالش برای فوتبال ایران 

وجود دارد.
گو  و  گفت  در  کارشناس حقوقی  باختر،  رسول 
روسیه  فوتبال  تحریم  خصوص  در  خبرآنلاین  با 
توضیحاتی داد و گفت: این موضوع به مسابقاتی 
برمی گردد که زیر نظر فیفا و یوفا برگزار می شود. 
برگزار  فیفا  نظر  ذیل  دوستانه  بازی های  اصولا 
نمی شوند که درباره اش نظر بدهند. بحث اینکه یک 
تیم ایرانی با روسی بازی کند چون دوستانه است 
هیچ ایرادی ندارد. اگر بازی رسمی در یک تورنمنت 
زیر نظر فیفا یا یوفا بود، آن موقع دردسرساز می شد. 
بحث تحریم هم جذف از مسابقاتی است که زیر 
نظر این دو نهاد است که بازی دوستانه زیر نظر 
از  نگرانی ها  درباره  ادامه  در  او  نیست.  هیچ کدام 
برگزاری این مسابقات و احتمال بروز مشکل گفت: 
باید دید تصمیم آن حکم تعلیقی چه بوده و مثلا اگر 
در آن نوشته شده باشد به طور کامل محروم هستند 
و هیچکس حق برگزاری بازی دوستانه را ندارد. با 
این فرض ممکن است برای فوتبال ما دردسر درست 
شود که باید ببینیم آیا چنین چیزی نوشته شده یا 
نه. اگر این نوشته شده باشد نباید با تیم های ملی و 

باشگاهی آن ها بازی کنیم.

کشتی گیر مطرح آمریکایی سال 202۳ را برای خود بسیار مهم 
می داند و قصد دارد در رقابت های جهانی بلگراد هم حضور داشته 

باشد. او همچنین در مورد حضور در MMA صحبت کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از المپیک، جردن باروز در دوران  کشتی 
خود به افتخارات کاملی رسیده است. شش عنوان جهانی و مدال 

طلای المپیک از جمله افتخارات این کشتی گیر است.
باروز در مسابقات قهرمانی جهانی 2022 در بلگراد صربستان 
قهرمان وزن ۷۹ کیلوگرم شد که ششمین قهرمانی او در مجموع بود 

تا به پرافتخارترین کشتی گیر آزاد کشورش در تاریخ تبدیل شود.
این کشتی گیر ۳4 ساله به دنبال دفاع از عنوان قهرمانی جهان در 
سال 202۳ است و سپس کسب سهمیه حضور در المپیک 2024 

پاریس برای یک افتخار دیگر.
جردن باروز گفت: سال 202۳ سال هیجان انگیزی است زیرا به 
بازی های المپیک پاریس 2024 منتهی می شود و قطعا انگیزه های 
زیادی دارید تا بتوانید در طول رقابت های مهم در این سال خودتان 
را نشان دهید و بهترین خودتان باشید. دوست دارم خودم را در 
این رقابتها نشان دهم. بسیاری از افراد برای الهام گرفتن به من نگاه 
می کنند و به همین خاطر این انگیزه را دو چندان می کند تا بتوانم 

افتخارات بیشتری داشته باشم.
 All I See سال گذشته، این کشتی گیر اهل نیوجرسی، آکادمی
Is Gold را در ایالت خود تأسیس کرد تا نسل بعدی استعدادها را  

در رشته کشتی پرورش دهد.
او توضیح داد: می خواستم  از جایی شروع کنم که باعث شده من 
به این جایگاه برسم و من را ساخت. می خواهم دانش و تجربیاتم را 

به نسل بعدی انتقال دهم.

با  مربی  یک  که  است  این  از  فراتر  چیزی  باروز  مربیگری  اما 
استعداد باشد. او می خواهد »اعتماد به نفس، قدرت، ثبات، پشتکار 
و  انعطاف پذیری را به شاگردانش بیاموزد؛ ویژگی  هایی که به اعتقاد 

او کلید موفقیت در تشک کشتی و خارج از آن است.
بسیاری از کشتی گیران المپیکی، مانند هنری سهودو دارنده مدال 
المپیک 2008 پکن و خوئل رومرو دارنده مدال نقره 2000  طلای 
سیدنی  انتقال موفقیت آمیزی به رشته هنرهای رزمی ترکیبی یا 
همان MMA  داشتند. خیلی ها نیز منتظر حضور جردن باروز در 
این رشته بودند ولی کشتی در خون او است و او قصد ندارد به این 

زودی آن را ترک کند.
باروز احتمال حضورش در MMA را رد نکرد و در این باره گفت: 
 MMA بعضی روزها به خودم می گویم لعنتی من می توانستم در
باشم و این فرد را شکست دهم و بعضی روزها به خودم می گویم 
نه خوب است که در کشتی هستم. من موفقیت و راحتی و آرامش 
 MMA زیادی در کشتی پیدا کردم اما فکر می کنم می توانم واقعاً در

خوب باشم. هرگز نگویید هرگز!
در حال حاضر، توجه کامل باروز به رقابت های انتخابی تیم ملی 
کشتی آمریکا در کلرادو اسپرینگز است که 20 و 21 ماه می خواهد 
بود و در صورت انتخاب شدن می خواهد از عنوان قهرمانی جهان 

خود در بلگراد دفاع کند.

همکاری های فوتبال ایران با روسیه

ماجراجوییتاجباروسها
فوتبال ایران قصد دارد مسابقات دوستانه ای با تیم  ملی روسیه انجام دهد.

جردنباروزبهMMAمیرود؟

تیم ملی ایران و 
باشگاه سپاهان 

در شرایطی 
تصمیم به 

برگزاری این دو 
مسابقه دوستانه 

گرفته اند که 
فوتبال روسیه 

از زمان آغاز 
جنگ این 

کشور با اوکراین 
به طور کامل 
تحریم شده 

است

اگر جم نجفی را ایرانی حساب کنیم، او سومین مالک ایرانی این لیگ خواهد 
بود؛ بعد از فرهاد مشیری )اورتون( و بهداد اقبالی )چلسی(.

به گزارش ورزش سه، دو روز پیش گزارش هایی در رسانه های مختلف ورزشی 
منتشر شد که نشان می داد جم نجفی، میلیاردر ایرانی-آمریکایی قصد دارد در 

قراردادی به ارزش ۳.8 میلیارد دلار باشگاه انگلیسی تاتنهام را خریداری کند.
با وجود اینکه رسانه های انگلیسی سعی کردند در تماس با مدیریت و مالکان 
باشگاه تاتنهام نظرشان را درباره این گزارش ها بپرسند، ولی تاتنهامی ها تا این 

لحظه در این باره سکوت کرده اند.
جم نجفی ریاست گروه سرمایه گذاری ورزشی MSB را برعهده دارد. از جمله 
دارایی هایش می توان به بخشی از سهام تیم بسکتبال فینیکس سانز که در 
NBA حضور دارد و همچنین سرمایه گذاری در تیم فرمول یک مک لارن اشاره 
کرد. نجفی حالا قصد دارد با خرید تاتنهام هاتسپر سرمایه گذاری در حوزه فوتبال 

را تجربه کند.
به گزارش فایننشال تایمز، این میلیاردر 5۹ ساله علاقه مند به مالکیت باشگاه 
شمال لندن است و انتظار می رود به زودی پیشنهادی ارائه دهد. نجفی که 
ریاست MSP Sports Capital را بر عهده دارد، با کنسرسیومی از سرمایه 
گذاران برای شرکت در مناقصه کار می کند و بنا به گزارش ها فعلا تا ارائه پیشنهاد 

رسمی برای خرید تاتنهام فاصله دارد.
طبق این گزارش، نجفی پس از مهیا شدن همه شرایط لازم، برای نهایی کردن 
معامله خرید، به جو لوئیس، مالک تاتنهام و دنیل لوی، رئیس باشگاه تاتنهام، 

نزدیک خواهد شد. آنها ارزش سهام باشگاه را تقریباً ۳ میلیارد دلار می دانند و 
به این حدود ۷50 میلیون دلار بدهی را نیز باید اضافه کرد که تاتنهام را به عنوان 

نهمین تیم فوتبال با ارزش جهان معرفی می کند.
فعالیت های ورزشی و تجاری جم نجفی

این تاجر، یکی از مالکان و نیز نایب رئیس تیم بسکتبال فینیکس سانز است و 
همچنین گروه شرکت های نجفی را اداره می کند که منبع اصلی درآمد او است. 
این یک شرکت سهام خصوصی است که در سال 2002 تاسیس شد و در شهر 
فینیکس واقع شده است و این سازمان در شرکت هایی با ارزش معاملاتی تا یک 

میلیارد دلار سرمایه گذاری می کند.
مک لارن  بعدی  رئیس  نایب  عنوان  به   2020 دسامبر  در  همچنین  نجفی 
خلیفه،  آل  عیسی  بن  محمد  شیخ  و  شد  معرفی  یک  فرمول  در  ریسینگ 
سرمایه گذار بحرینی، دیگر نایب رئیس در این سازمان بود. با این حال، او بیشتر 
به خاطر نقشش در فینیکس سانز شناخته شده است و پس از مالک رابرت 

سارور، دومین سهام بزرگ در باشگاه را دارد.
در ماه نوامبر دوره ای از بلاتکلیفی در سانز وجود داشت، زمانی که نجفی 
 NBA با درخواست اخراج سارور از لیگ به بسیاری از شخصیت های برجسته
به دنبال  از تمام فعالیت های لیگ محروم کرد و  را  پیوست. NBA سارور 
تحقیقات اخیر آنها در مورد تخلف در محل کار، او را به جریمه 10 میلیون دلاری 

محکوم کرد.
 United Wholesale از آن زمان سارور شرکت را به مت ایشبیا، مدیرعامل

Mortgage و برادرش جاستین به قیمت خرید 4 میلیارد دلار فروخت. این 
قضیه باعث تحرکات نجفی برای خرید باشگاه تاتنهام شده و او حالا مشتاق 

گرفتن باشگاه از لوئیس و لوِی است که آینده ای مبهم دارند. 
دارایی خالص او چقدر است؟

بر اساس گزارش ها، جم نجفی حدود ۳.5 میلیارد دلار )2.۹ میلیارد پوند( 
دارایی خالص دارد. ساختار پیشنهادی او برای خرید تاتنهام اینگونه است که 
۷0٪ از رقم خرید توسط گروه MSP با شرکای دیگری که برای تامین مالی جذب 
شده اند، ارائه می شود. گزارش شده است که ۳0 درصد دیگر توسط حامیان 

خاورمیانه تامین خواهد شد.
یک مالک آمریکایی جدید در لیگ برتر

هواداران تاتنهام در سال های اخیر از لوِی علی رغم صرف بیش از 150 میلیون 
پوند در دو پنجره نقل و انتقالاتی اخیر، ناراضی اند. پاندمی کرونا بر وضعیت 
مالی باشگاه های لیگ برتر تاثیر منفی خود را گذاشت و باعث شد تاتنهام هزینه 

برای خرید بازیکن را محدود کند.
میلیاردر  مولتی  مالکان  توسط  گذشته  سال  دو  در  چلسی  و  نیوکسل 
تصاحب شده اند. کنسرسیومی به رهبری عربستان سعودی در اکتبر سال 
2021 مالکیت نیوکسل را بر عهده گرفت و آنها در این مدت بیش از 200 
میلیون پوند برای بازیکنان خرج کردند، در حالی که مالکیت چلسی به تاد 
بولی آمریکایی باعث شد آنها پولی را به دست بیاورند که فوتبال تا به حال 

ندیده بود.

 اگر نجفی در ماه های آینده هدایت لوِی و لوئیس را بر عهده بگیرد، اسپرز 
یازدهمین باشگاه لیگ برتری خواهد شد که مالکی آمریکایی در آن حضور دارد. 
آرسنال، استون ویلا، بورنموث، چلسی، کریستال پالاس، فولام، لیدز، لیورپول، 
منچستریونایتد و وستهم همگی مالکان آمریکایی دارند. البته اگر او را ایرانی 
حساب کنیم او سومین مالک ایرانی این لیگ خواهد بود؛ بعد از فرهاد مشیری 

)اورتون( و بهداد اقبالی )چلسی(.

جم نجفی کیست؟
وبالامیرود! پولمالکاحتمالیایرانیتاتنهامازپار

مشکلی نیست، عذرخواهی می کند
محرومیت ساپینتو دو جلسه کاهش یافت!

برای کاهش محرومیت خود  اعلام کرده  استقلال  بیژن طاهری مدیر  به  تمرین  ریکاردو ساپینتو در 
عذرخواهی خواهد کرد.

به گزارش ورزش سه، محرومیت ریکاردو ساپینتو توسط کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال داغ ترین خبر 
فوتبال ایران طی یکی دو روز گذشته بوده است. ساپینتو به خاطر استفاده از عبارات توهین آمیز در مصاحبه 
خود بعد از پایان بازی با پیکان از سوی کمیته انضباطی با محرومیت 4 جلسه ای و کسر 10 درصد از 

قراردادش به عنوان جریمه مواجه شده است.
نکته قابل توجه حکم صادر شده علیه ساپینتو این است که اگر این سرمربی پرتغالی به صورت رسمی 

عذرخواهی کند، دو جلسه از محرومیت 4 جلسه ای اش تعلیق خواهد شد.
ساپینتو که بامداد امروز به تهران برگشت، از طریق بیژن طاهری مدیر تیم استقلال متوجه محرومیت و 
حکم کمیته انضباطی شد. او وقتی فهمید که در صورت عذرخواهی دو جلسه از محرومیت سنگینش تعلیق 

خواهد شد، به مدیر تیم استقلال اعلام کرده که مشکلی با عذرخواهی رسمی ندارد.
کمیته انضباطی البته در حکم خود آورده بود که عذرخواهی ساپینتو باید به طور رسمی در رسانه رسمی 

باشگاه استقلال باشد و حالا به نظر می رسد طی ساعات آینده این اتفاق بیفتد.
ساپینتو فعلا در خفا و در محل تمرین اعلام کرده با اینکه منظوری در استفاده از واژه هایی نظیر »حیوان« 
و »جنگل« نداشته، اما مشکلی برای عذرخواهی رسمی در راستای کاهش محرومیتش ندارد. به نظر می رسد 
این اتفاق در رسانه رسمی باشگاه استقلال هم رخ بدهد و شاهد تعلیق دو جلسه محرومیت این مربی از 

سوی کمیته انضباطی باشیم.
این در شرایطی است که بخش حقوقی باشگاه استقلال به طور رسمی پیگیر محرومیت ساپینتو شده 
است. مسئولان استقلال امیدوارند تا بتوانند با اعتراض به کمیته استیناف جریمه نقدی این مربی پرتغالی 

را کاهش بدهند.


